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PROJEKT PROTOKOŁU Nr 14/2022 

z posiedzenia LII sesji Rady Gminy Sośno z dnia 29 grudnia 2022 roku 

PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Sośno Krystyna Wąsik otworzyła LII sesję rady gminy. 

Pani Krystyna Wąsik powitała radnych gminy, wójta gminy, panią skarbnik gminy, 

sekretarza gminy oraz sołtysów poszczególnych jednostek pomocniczych gminy. 

Przewodnicząca rady gminy powitała również Dyrektora Oddziału Regionalnego KRUS–u 

pana Czesława Wiśniewskiego, Radcę Prezesa KRUS–u panią Żanetę Śrubkowską, 

Przewodniczącego Gminnego Komitetu PiS pana Józefa Domek oraz Prezesa jednostki OSP 

Sośno pana Witolda Zielińskiego. 

KRUS w ramach swoich działalności prewencyjnych realizuje program przekazywania toreb 

medycznych dla Ochotniczych Straży Pożarnych, które działają przede wszystkim na 

obszarach wiejskich.  

Z terenu naszej gminy wyznaczono dwie jednostki OSP, tj. z Sośna i Rogalina. Wobec tego, 

podczas grudniowej sesji rady gminy, pierwszy zestaw ratownictwa przedlekarskiego 

wręczono prezesowi jednostki OSP z Sośna. Identyczną torbę pierwszej pomocy 

przedmedycznej w 2023 roku otrzyma jednostka OSP Rogalin.  

 Wójt Gminy Sośno w imieniu władz samorządowych i społeczności lokalnej wraz 

z Prezesem jednostki OSP Sośno wyrazili ogromną wdzięczność za udzielone wsparcie dla 

jednostki i nie ukrywali zadowolenia po otrzymaniu nowego doposażenia strażaków, aby 

w razie potrzeby można było ratować ludzkie życie.  

2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że kworum zostało osiągnięte, przy którym 

może obradować i podejmować uchwały Rada Gminy Sośno. Obecnych było 14 radnych 

(nieobecny radny Witold Steckiewicz). Przewodnicząca rady gminy stwierdziła 

prawomocność obrad. 

W memencie zgłaszania uwag do zaproponowanego porządku obrad sesji Wójt Gminy 

Sośno złożył wniosek formalny o wprowadzenie do niego projektu uchwały dotyczącego 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właścicieli nieruchomości oraz warunkach i trybie składania deklaracji za pomocą 
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środków komunikacji elektronicznej. Radni jednogłośnie przyjęli wniosek wójta gminy (14 

radnych). Porządek obrad został poszerzony o dodatkowy projekt uchwały. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji. 

Protokoły z obrad sesji, które miały miejsce w miesiącu grudniu 2022 roku (5 oraz 14 

grudnia 2022 roku) zostały przyjęte pozytywnie jednogłośnie przez 14 radnych. 

4. Informacja z pracy komisji stałych w okresie między sesjami. 

W miesiącu grudniu 2022 roku odbyły się dwa wspólne posiedzenia komisji rady gminy. 

W dniu 22 grudnia 2022 roku Komisja Rewizyjna obradowała wspólnie z Komisją Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Sportu. Informację z pracy tych komisji przedstawiła radna Maria 

Pieńkowska. Natomiast z informacją odnośnie pracy Komisji Finansów, Planowania, 

Budżetu i Spraw Socjalnych, która dnia 27 grudnia 2022 roku odbyła wspólne posiedzenie 

z Komisją Rolnictwa, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej, zapoznała radna Marta 

Matuszak. Spotkania wspólnych komisji rady gminy miały miejsce w sali narad Urzędu 

Gminy Sośno. 

5. Informacja o działaniach Wójta Gminy Sośno oraz o realizacji zgłoszonych 

interpelacji i wniosków podczas posiedzenia poprzedniej sesji, jak również w okresie 

międzysesyjnym. 

Wójt Gminy Sośno Leszek Stroiński omówił zakres podejmowanych przez niego działań 

w okresie międzysesyjnym oraz o sposobie realizacji interpelacji i zapytań zgłaszanych 

w okresie międzysesyjnym, jak również o sposobie realizacji wniosków formalnych 

złożonych podczas posiedzeń komisji Rady Gminy Sośno. 

Korzystając z okazji wójt gminy przekazał informacje dotyczące realizacji wniosków na 

zakup węgla po preferencyjnej cenie złożonych przez mieszkańców gminy. Do urzędu 

gminy wpłynęło 275 wniosków na łączną ilość 354 ton węgla (węgiel orzech 245 ton, 

ekogroszek 109 ton.) Na dzień 29 grudnia 2022 roku rozpatrzono wszystkie wnioski złożone 

na groszek, tj. 109 ton, natomiast pozostałe wnioski (orzech) zrealizowano do wysokości 

otrzymanego węgla, tj. 100 ton. Brakujący węgiel będzie sprzedawany po otrzymaniu go na 

skład. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Za pośrednictwem przewodniczącej rady gminy nie złożono do wójta żadnych 

interpelacji i zapytań. 
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7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Sośno na lata 

2023–2029 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Sośno Piotr Dobrzański. 

Głosowanie zakończono wynikiem: przyjęto 

Podsumowanie: 

ZA – 14 radnych; 

WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 radnych. 

PRZECIW – 0 radnych; 

b) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2023–2025 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Sośno Piotr Dobrzański 

Głosowanie zakończono wynikiem: przyjęto 

Podsumowanie: 

ZA – 14 radnych; 

WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 radnych. 

PRZECIW – 0 radnych; 

c) wyrażenia woli zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą Mrocza i Gminą Sośno 

w zakresie powierzenia zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Sośno Piotr Dobrzański. 

Radny Józef Opas w nawiązaniu do niniejszego projektu uchwały pytał sekretarza gminy, 

czy na podstawie zawartego porozumienia, oprócz młodzieży uczęszczającej do szkół 

średnich, z transportu publicznego będą mogli korzystać również osoby dorosłe. 

Sekretarz gminy wyjaśnił radnemu, iż przedmiotowy projekt uchwały został sporządzony 

głównie z myślą o młodzieży dojeżdżającej do szkół ponadpodstawowych znajdujących się 

na terenie powiatu Nakielskiego. Jednakże zaznaczył, że komunikacja międzygminna 

umożliwi również mieszkańcom gminy Sośno dojazd do Bydgoszczy i Nakła.  

Wójt gminy uzupełniając wypowiedź sekretarza gminy zachęcał wszystkich do korzystania 

ze wspomnianych przewozów autobusowych, gdyż przyczyni się to do obniżenia kosztów 

świadczonych usług w przedmiocie zbiorowego transportu. 

Głosowanie zakończono wynikiem: przyjęto 

Podsumowanie: 

ZA – 14 radnych; 

WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 radnych. 

PRZECIW – 0 radnych; 
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d) udzielenia pomocy finansowej Gminie Mrocza 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Sośno Piotr Dobrzański. 

Głosowanie zakończono wynikiem: przyjęto 

Podsumowanie: 

ZA – 14 radnych; 

WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 radnych. 

PRZECIW – 0 radnych; 

e) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sępoleńskiemu 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Sośno Piotr Dobrzański. 

Radny Mariusz Kuszewski nawiązując do omówionego przez sekretarza gminy projektu 

uchwały, dopytywał, czy gmina Kamień Krajeński, podobnie jak pozostałe samorządy 

z terenu powiatu sępoleńskiego, udzieli pomoc finansową na utrzymanie komunikacji 

autobusowej w kwocie 30 000,00 zł.  

Sekretarz gminy wyjaśnił radnemu, iż Powiat Sępoleński, wspólnie z gminami Kamień 

Krajeński, Sępólno Krajeńskie, Sośno i Więcbork na organizację przewozów pasażerskich 

w 2023 roku na terenie naszego powiatu przeznaczą środki finansowe o równej wysokości, 

czyli 30 000,00 zł. 

Głosowanie zakończono wynikiem: przyjęto 

Podsumowanie: 

ZA – 14 radnych; 

WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 radnych. 

PRZECIW – 0 radnych; 

f) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sośno na lata 2022–2029 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Sośno Honorata Warmbier. 

Głosowanie zakończono wynikiem: przyjęto 

Podsumowanie: 

ZA – 14 radnych; 

WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 radnych. 

PRZECIW – 0 radnych; 

g) zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2022 rok 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Sośno Honorata Warmbier. 

Głosowanie zakończono wynikiem: przyjęto 

Podsumowanie: 

ZA – 14 radnych; 

WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 radnych. 

PRZECIW – 0 radnych; 
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h) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości oraz warunkach i trybie składania deklaracji 

za pomocą środków komunikacji elektronicznej 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Sośno Piotr Dobrzański. 

Głosowanie zakończono wynikiem: przyjęto 

Podsumowanie: 

ZA – 14 radnych; 

WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 radnych. 

PRZECIW – 0 radnych. 

8. Przyjęcie Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy na lata 2023–2029. 

Skarbnik gminy Sośno w pierwszej kolejności omówiła projekt uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sośno na lata 2023–2029. Następnie przedstawiła 

opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy w przedmiotowej sprawie. Projekt 

WPF–u został zaopiniowany przez RIO pozytywnie z jedną uwagą. W objaśnieniach 

przyjętych wartości nie wskazano źródeł dochodów ze sprzedaży nieruchomości na lata 

2024–2026. 

Skarbnik gminy poinformowała, iż zgodnie z uwagą Składu Orzekającego RIO dokonano 

uzupełnienia w objaśnieniach projektu uchwały WPF–u wymieniając wartości dochodów ze 

sprzedaży majątku gminy w latach 2024–2026. 

Za przyjęciem WPF–u na lata 2023–2029 opowiedziało się 14 radnych. Wobec tego 

Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Sośno radni przyjęli pozytywnie jednogłośnie. 

9. Przyjęcie budżetu gminy na 2023 rok. 

Skarbnik gminy omówiła budżet gminy na 2023 rok. Następnie przedstawiła opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy w przedmiotowej sprawie. Projekt budżetu 

został zaopiniowany przez RIO pozytywnie. Radni jednogłośnie przyjęli budżet gminy na 

2023 rok. 

Wójt gminy złożył podziękowanie radnym za przyjęcie budżetu gminy na 2023 rok. Bez 

wątpienia inwestycje, które zaplanowano do realizacji w budżecie gminy poprawią 

bezpieczeństwo i komfort życia całej społeczności lokalnej. Wójt gminy zaznaczył, iż 

dołożone zostaną wszelkie starania, aby w 2023 roku w pełni zrealizować zamierzone cele. 

10. Przyjęcie planu pracy Rady Gminy Sośno na 2023 rok. 

Rada Gminy Sośno jednogłośnie 14 głosami przyjęła plan pracy rady gminy. 

Uwzględniono w nim główne tematy, jakimi radni będą zajmować się w poszczególnych 

miesiącach 2023 roku. 



6 
 

11. Wolne wnioski i zapytania. 

Radny Stanisław Gackowski zwrócił uwagę, że na ulicy Wodnej w Sośnie niewłaściwie 

zamontowano żeliwną kratkę ściekową (odpływową). W opinii radnego wpust uliczny 

powinien być zamontowany użebrowaniem poprzecznie do osi drogi. Podał przykład 

dziecka jadącego rowerem tą ulicą, które w wyniku najechania przednim kołem roweru 

pomiędzy żeberka kratki, wywróciło się.  

12. Odpowiedzi na wnioski i zapytania zgłoszone podczas obrad. 

Wójt gminy nawiązując do uwagi radnego Stanisława Gackowskiego, zapewnił, iż 

podejmie kroki zmierzające do rozwiązania zaistniałego problemu. 

Przewodnicząca rady gminy, zanim zamknęła obrady sesji, wspomniała, że 

w najbliższych latach należałoby zacząć myśleć o wybudowaniu w naszej gminie nowego 

ośrodka zdrowia. 

13. Zakończenie obrad. 

Nie zabrakło życzeń noworocznych dla mieszkańców gminy Sośno, jak i całego 

samorządu.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodnicząca rady zamknęła LII sesję, 

informując, iż kolejna sesja odbędzie się 26 stycznia 2023 roku. 

Podczas styczniowej sesji przedstawiona zostanie informacja z realizacji zadań z zakresu 

ochrony zdrowia, jak również informacja o pozyskanych środkach unijnych przez gminę 

w 2022 roku. Ponadto uchwalone zostaną plany pracy poszczególnych komisji rady gminy 

na 2023 rok. 

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie obrazu wraz z dźwiękiem, które 

opublikowane jest na serwisie internetowym pod adresem: 

https://portal.posiedzenia.pl/Sosno oraz zabezpieczone zostało na zewnętrznym nośniku 

danych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Sośno 

Krystyna Wąsik 

Protokolant: Agnieszka Daniluk 


